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SKUPŠTINI CRNE GORE 
P O D G O R I C A 

Na osnovu člana 69 stav 2 Poslovnika Skupštine Crne Gore, Odbor za ekonomiju, finansije i 
budžet, sa prve sjednice održane 22. decembra 2016. godine, podnosi  
 

I Z V J E Š T A J 
o razmatranju GODIŠNJEG IZVJEŠTAJ O RADU KOMISIJE ZA HARTIJE OD VRIJEDNOSTI I STANJU NA 
TRŽIŠTU KAPITALA ZA 2015. GODINU sa FINANSIJSKIM IZVJEŠTAJEM KOMISIJE ZA 2015. GODINU i 
IZVJEŠTAJEM O IZVRŠENOJ REVIZIJI FINANSIJSKIH ISKAZA KOMISIJE ZA HARTIJE OD VRIJEDNOSTI ZA 
2015. GODINU 
 

U uvodnom obrazloženju, predsjednik Komisije za hartije od vrjednosti ukazao je da je na tržištu 
kapitala u 2015. godini ukupan promet koji je ostvaren na Montenegroberzi iznosio 65,4 mil.€, te da je 
u poređenju sa 2014. godinom došlo do smanjenja prometa od 39,5%, što je prije svega uslovljeno 
izostankom primarnih emisija državnih i korporativnih obveznica. Ukazao je i da je, ukoliko se izvrši 
poređenje navedena dva perioda, ne uključujući navedene primarne transakcije obveznica, u 2015. 
godini došlo do povećanja prometa od 19%, kao i da je u strukturi prometa najveće učešće od 39,8% 
ostvareno trgovinom akcijama kotiranim na A listi. Saopštio je i da je u posmatranom periodu ukupno 
zaključeno 3.656 transakcija, što predstavlja smanjenje od 19% u odnosu na uporedni period 
prethodne godine, pri čemu je došlo do povećanja broja transkacija na berzanskom tržištu od 6,6% i 
smanjenja broja transakcija na slobodnom tržištu od 35%. 

 
Na Odboru je, u odnosu na Finansijski izvještaj Komisije za hartije od vrijednosti za 2015. 

godinu, konstatovano da je Komisija ostvarila poslovne prihode u iznosu od 762.655,00€ kao i poslovne 
rashode u iznosu od 717.916,00€, te da je Komisija, imajući u vidu i neto finansijski trošak od 
38.015,00€, ostvarila u 2015. godini višak ukupnih prihoda nad ukupnim rashodima u iznosu od 
6.724,00€. 

Tokom kraće rasprave, na Odboru je postavljeno pitanje da li su postojale inicijative za 
regionalno objedinjavanje tržišta kapitala i ukoliko je bilo takvih slučajeva koje aktivnosti su 
preduzimane po tom pitanju. 

Polazeći od člana 23 Zakona o hartijama od vrijednosti, Odbor se, takođe, upoznao i sa 
Izvještajem nezavisnog revizora o reviziji finansijskih iskaza KHOV za 2015. godinu. 
 

Odbor je, nakon izjašnjavanja, sa sedam glasova ″za″ odlučio da predloži Skupštini da usvoji 
sljedeći 

Z A K LJ U Č A K 
Usvaja se Godišnji izvještaj o radu Komisije za hartije od vrijednosti i stanju na tržištu kapitala za 2015. 

godinu sa Finansijskim izvještajem i Izvještajem o reviziji finansijskih iskaza Komisije za hartije od 
vrijednosti za 2015. godinu. 

 
Za izvjestioca Odbora na sjednici Skupštine određen je poslanik Petar Smolović. 
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